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ZÁPIS ze schůze rady č. 12/2024
Město Hrušovany nad Jevišovkou

datum: 19. 6. 2024, čas: 14:00 - anonymizovaná verze zápisu

Prezence:
Přítomni: (5) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík, Jiří Strnad
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)
Hosté:
Zapisovatel/ka: Lenka Bartoňová

Tito zastupitelé se (z)účastní distančně: Gabriela Poppová

Přítomno je 5 členů a rada je usnášeníschopná.

Jednání zahájeno 19.06.2024 v 14:13:34

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo
1)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:13:41

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Ověřovatelé: Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná
Předsedající: Ing. Eliška Volná

Bod byl přijat bez hlasování.
Diskuze zahájena v 14:13:42
Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:13:51

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:14:12

Program jednání

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů
2. Schválení programu jednání
3. Aktualizace schváleného Investičního záměru z roku 2021

Diskuze zahájena v 14:14:13
V 14:14:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:
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Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami:
- doplňuje se bod č. 4 - Různé
- doplňuje se bod č. 5 - Smlouva o poskytování bezpečnostních služeb - Obecní stráž
- doplňuje se bod č. 6 - Rozpočtové opatření č. 4/2024
Hlasování
pro: (5) Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Jiří Strnad, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-186-12/24
zodpovídá:
termín: IHNED (19. 6. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:14:47

3. Aktualizace schváleného Investičního záměru z roku 2021 (bod
číslo 3)
Předkladatel: Ing. Věra Vráblíková, zpracovatel : Ing. Věra Vráblíková

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:14:51

Důvodová zpráva:

Na základě Výzvy k odstranění vad žádosti o podporu v rámci programu Brownfieldy dle nařízení
vlády č. 496/2020 Sb. - BF/1/2021,11056/21/SEPO-SFPI jsme byli vyzváni k odstranění vad.
Diskuze zahájena v 14:14:52
V 14:35:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Věra Vráblíková") v
tomto znění:

RM schvaluje aktualizaci schváleného Investičního záměru z roku 2021 s názvem
"Záchrana zámku v Hrušovanech nad Jevišovkou". Předmětem Investičního záměru je
revitalizace území se starou stavební zátěží (brownfieldu) v rámci programu Brownfieldy
formou dotace. Občanská vybavení, která revitalizací vzniknou, jsou určena převážně pro
jiné než hospodářské využití, dle podmínek stanovených v nařízení vlády č.
496/2020Sb.,ve znění pozdějších předpisů.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Josef Smolík, Jiří Strnad
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-187-12/24
zodpovídá: Ing. Věra Vráblíková
termín: 3. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:36:07
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4. Smlouva o poskytování bezpečnostních služeb - Obecní stráž
(bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:36:15
Důvodová zpráva:

Ke schválení je předkládána Smlouva o poskytování bezpečnostních služeb se společností Synerga
a.s.se sídlem Sladkého 537/13, Komárov, 617 00 Brno, IČ: 60735678 a pověřuje starostku města
podpisem smlouvy. Znění smlouvy je příloze bodu. Ve smlouvě jsou uvedeny i činnosti, které budou
ke zlepšení bezpečnosti ve městě vykonávány.
Obecní stráž již na území města působí a to na základě objednávky ode dne Festivalu plného chutí, tj.
od 15.6.2024. Pro úpravu vzájemných povinností je však lépe uzavřít smlouvu.
Diskuze zahájena v 14:36:16
V 14:38:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM schvaluje Smlouvu o poskytování bezpečnostních služeb se společností Synerga a.s.se
sídlem Sladkého 537/13, Komárov, 617 00 Brno, IČ: 60735678 a pověřuje starostku města
podpisem smlouvy.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-188-12/24
zodpovídá: Ing. Zdeněk Šalomon
termín: 3. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:38:18

5. Rozpočtové opatření č. 4/2024 (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Eliška Volná

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:38:54

Důvodová zpráva:

Předkládám radě města návrh Rozpočtové opatření číslo 1/2024 v souladu s usnesením ze dne 14. 3.
2024, číslo UZ-7-1/2024
ZM zmocňuje RM ke schvalování rozpočtových opatření, týkajících se zapojení účelových dotací do
rozpočtu města.ZM schvaluje, že ve výdajové stránce rozpočtu nesmí být jednotlivými příkazci
operací překročen jim stanovený objem provozních a investičních výdajů dle jednotlivých paragrafů
schváleného rozpočtu pro rok 2024. V rámci paragrafů se změna v jednotlivých položkách výdajů
kromě mzdových povoluje provést RM v rámci Rozpočtového opatření.
1)

Částka Účelový
znak Paragraf Položka Poznámka
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800 000 Kč 4122 Navýšení rozpočtových příjmů(Neinvestiční přijaté
transfery od krajů)

800 000 Kč 3319 5169 Navýšení rozpočtových výdajů(Ostatní záležitosti
kultury - nákup služeb)

Jedná se o zapojení dotace poskytnuté Jihomoravským krajem na Festival plný chutí - 15.6.2024
Hrušovany nad Jevišovkou.

Smlouva o dotaci byla oboustranně podepsána 19.6.2024.
Diskuze zahájena v 14:38:55
V 14:39:52 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Eliška Volná") v tomto
znění:

RM provádí Rozpočtové opatření č. 4/2024.
Hlasování
pro: (5) Gabriela Poppová, Ing. Věra Vráblíková, Ing. Eliška Volná, Jiří Strnad, Josef Smolík
proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-189-12/24
zodpovídá: Ing. Věra Vráblíková
termín: 19. 7. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:40:01

6. Různé (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Zdeněk Šalomon

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:40:05
Diskuze zahájena v 14:40:06
Starostka předestřela radním Výroční zprávu za rok 2023 od Oblastní charity Znojmo.
Dále radní zhodnotili Festival plný chutí, který se konal v sobotu 15.6.2024 v Hrušovanech nad
Jevišovkou, všichni zúčastnění pořadatelé zaslouží velký obdiv za výbornou práci, kterou vykonali.
Obdiv - nejen od radních, ale také i od pracovníků JMK a starostů okolních obcí.
V 14:40:19 odešel Jiří Strnad, přítomni 4 radní.

Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni: (4) Ing. Eliška Volná, Ing. Věra Vráblíková, Gabriela Poppová, Josef Smolík
Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Jiří Strnad

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:02:00
Jednání ukončeno 19.06.2024 v 15:02:16
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Ověřeno ověřovateli:

1)   20. 6. 2024 07:07  Ing. Eliška Volná, v.r.

2)   19. 6. 2024 16:57  Ing. Věra Vráblíková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Eliška Volná, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Věra Vráblíková, v.r.
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